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Protokół Nr XXXVI / 21 

z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Ropczycach w dniu 26 lipca 2021 r. 

 

Prowadzący obrady (otwieranie i zamykanie dyskusji nad poszczególnymi punktami porządku 

obrad, udzielanie głosu, przeprowadzanie głosowań, ogłaszanie wyników głosowań, 

wykonywanie innych czynności składających się na prowadzenie obrad): Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Ropczycach – p. Grzegorz Bielatowicz. 

Czas trwania sesji: ok. 14.00 - 14.40. 

 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Ropczycach, sala konferencyjna. 

Przebieg obrad, streszczenia przemówień i dyskusji: 

 

1. 

Przewodniczący Rady – pan Grzegorz Bielatowicz otworzył 36 sesję Rady Miejskiej  

w Ropczycach.  

Przewodniczący Rady przypomniał uczestnikom sesji o zachowaniu obowiązujących zasad 

ostrożności i przepisów sanitarnych, o założeniu maseczek. 

 

Powitał uczestników sesji oraz osoby oglądające transmisję obrad sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady zarządził sprawdzenie kworum. Na podstawie listy obecności stwierdził, 

że obrady są prawomocne.  

Poinformował, że: Obrady Rady Miejskiej są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz nagrania obrad są udostępnione w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej Urzędu Gminy. Uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej 

wyraża się zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl 

przepisów rozporządzenia o ochronie danych tak zwane RODO. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.  

Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak -  Chciałbym prosić o zgodę na wprowadzenie do 

porządku obrad zmian w punkcie ustalenie średniej ceny jednostki paliwa w naszej gminie na 

rok szkolny 2021/2022. Na ostatnich komisjach, pewnie wszyscy doszliśmy do wniosku, że ten 

szybki, dynamiczny wzrost cen paliwa może być pewnym utrudnieniem w kwestii rozliczania 

kosztów paliwa dowozu dzieci niepełnosprawnych do szkół czy do miejsc ich opieki. Te ceny, 

które podaliśmy były przyjęte zgodnie z procedurą dotychczasową ale znacząco odbiegają od 

aktualnych cen, które najprawdopodobniej mogą się we wrześniu, w październiku zmienić. Stąd 

propozycja, którą macie państwo radni przed sobą kilkunastu groszy na paliwie wedle tych 

norm wyższa, która odpowiada rzeczywistym cenom paliw w naszych różnych stacjach  

w chwili obecnej. To jest taka zmiana, która powinna w jakiś sposób ułatwić rozliczenia  

z rodzicami dzieci niepełnosprawnych.  
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Przewodniczący Rady - Wysoka Rado zgłaszam wniosek o zmianę porządku obrad. Punkt 6 to 

jest Informacje z analizy oświadczeń majątkowych - część 1, czyli obecny punkt 6 byłby 

punktem 7. Uzasadnienie jest takie: Urząd Skarbowy przysłał informację z analizy na początku 

lipca. Są wskazane uwagi na poszczególne osoby, które muszą złożyć wyjaśnienia. Aby mogli 

zrobić to możliwe szybko prośba jest o wprowadzenie tego punktu do porządku obrad. Punkt 

obejmowałby również informację Przewodniczącego Rady z analizy oświadczeń złożonych 

przez radnych.  

 

Wnioskowane zmiany do porządku obrad zostały wprowadzone przy: za – 18, przeciw - 0, 

wstrzymujących  się – 0. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zmiany zostały wprowadzone, porządek obrad 

dzisiejszej sesji został ustalony. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku obrad - zmiany. 

3. Przyjęcie protokołu z 35 sesji. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał: 

1) Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości w Gnojnicy, działki 1010/1, 1010/2, 1011/1. 

2) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Ropczyce do 

Ropczycko-Dębickiego Klastra Energii. 

3) Uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ropczyce na rok 

szkolny 2021/2022. 

4) Uchwała w sprawie: zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2021 rok. 

5) Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce na lata 

2021-2031. 

5. Sprawy różne. 

6. Informacje z analizy oświadczeń majątkowych - część 1. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

3. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu z 35 sesji Rady Miejskiej. Brak 

zgłoszeń. 

Protokół z 35 sesji Rady Miejskiej został przyjęty przy: za – 18 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4. 

4.1 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Gnojnicy, działki 

1010/1, 1010/2, 1011/1 – Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej – p. Józef Krzych. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nabycie do zasobu nieruchomości gruntowej 

oznaczonej w operacie ewidencji gruntów w obrębie ewidencyjnym Gnojnica jako działki 

ewidencyjne numer 1010/1 o powierzchni ogólnej 565 m2, 1010/2 o powierzchni ogólnej 68 m2 
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i 1011/1 o powierzchni ogólnej 278 m2. Traci moc uchwała nr XXXII/323/21 Rady Miejskiej 

w Ropczycach z dnia 29 marca 2021 w sprawie nabycia nieruchomości w Gnojnicy, działki 

1010/1, 1011/1. Działki na gruncie stanowią część drogi, która łączy drogę powiatową  

w Gnojnicy Woli z ulicą Leśną. Właściciel wyżej wymienionej nieruchomości wyraził zgodę 

na sprzedaż. Dodatkowo zażądał nabycia przez gminę działki 1010/2 przylegającej 

bezpośrednio do drogi.  

 

Radny Zenon Charchut – Przewodniczący Komisji ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego poinformował, że Komisja ds. gospodarki komunalnej oraz rozwoju 

gospodarczego na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 lipca pozytywnie zaopiniowała 

przedstawiony projekt uchwały. 

 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości w Gnojnicy, działki 1010/1, 1010/2, 1011/1 została 

podjęta przy: za – 18 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.2 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie 

Gminy Ropczyce do Ropczycko-Dębickiego Klastra Energii – Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa – p. Adam Paryś. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Ropczyce 

do Ropczycko-Dębickiego Klastra Energii. Klaster energii został określony w artykule 2 punkt 

15 a ustawy o odnawialnych źródłach energii i zgodnie z treścią wspomnianego przepisu 

klastrem energii określa się porozumienie cywilno-prawne dotyczące wytwarzania  

i równoważenia zapotrzebowania dystrybucji lub obrotu energią z odnawialnych źródeł energii 

lub z innych źródeł lub paliw w ramach sieci dystrybucyjnej o napięciu znamionowym niższym 

niż 110 kV. Do klastra energii mogą przystąpić: osoby fizyczne, osoby prawne, jednostki 

naukowe, instytucje badawcze lub jednostki samorządu terytorialnego. Celem tworzenia klastra 

energii jest między innymi: ograniczenie niskiej emisji na terenie gminy przez działania 

inwestycyjne polegające na budowie mikroinstalacji na budynkach jednorodzinnych oraz 

dużych źródeł OZ takich jak farmy fotowoltaiczne, wiatrowe czy biogazownie, dywersyfikacja, 

czyli różnicowanie źródeł energii celem osiągnięcia bezpieczeństwa energetycznego gminy  

i ich mieszkańców, zagospodarowania lokalnie dostępnych zasobów celem wytwarzania taniej 

i zielonej energii. Korzyści jakie może uzyskać gmina w związku z przystąpieniem do klastra 

energii to między innymi: możliwość rozwoju gospodarczego dzięki wsparciu dużych 

inwestorów poszukujących lokalizacji pod inwestycje OZ, możliwość zaspokojenia ciągle 

rosnącego zapotrzebowania na energię elektryczną bez konieczności uzależniania się od 

zewnętrznych dostawców, rozwój odnawialnych źródeł energii na terenie gmin, na przykład 

przy budynkach użyteczności publicznej a także zwiększenie świadomości ekologicznej 

mieszkańców gmin. Mając na uwadze przedstawione informacje gmina Ropczyce wraz  

z gminami Iwierzyce, Ostrów, Dębica oraz Żyraków planują zawiązanie lokalnej społeczności 

energetycznej to jest Ropczycko-Dębickiego Klastra Energii. Dzięki sprzyjającym zmianom  
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w legislacji oraz pojawiającym się możliwościom pozyskania dofinansowania dedykowanego 

dla klastrów energii między innymi z Krajowego Programu Odbudowy z przeznaczeniem na 

inwestycje wykorzystujące odnawialne źródła energii zawarcie porozumienia stworzy 

możliwość wnioskowania o dofinansowanie oraz zwiększy szanse na pozyskanie 

dofinansowania na budowę odnawialnych źródeł energii dla mieszkańców, przedsiębiorców 

oraz jednostek samorządu terytorialnego. Dlatego też w myśl w artykułu 18 ustęp 2 punkt 12 

ustawy o samorządzie gminnym zwracamy się do Rady Miejskiej w Ropczycach o wyrażenie 

zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Ropczyce do Ropczycko-Dębickiego Klastra 

Energii.  

 

Radny p. Bogdan Madeja – Przewodniczący  Komisji do spraw rolnictwa, ochrony środowiska 

i bezpieczeństwa przeciwpowodziowego poinformował, że Komisja do spraw rolnictwa, 

ochrony środowiska i bezpieczeństwa przeciwpowodziowego pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały 4.2 na dzisiejszą sesję.  

 

Radna p. Teresa Rachwał - Mam pytanie, mieszkańcy pytają od kiedy będzie możliwość 

przystąpienia do tego, kiedy to będzie zatwierdzone, kiedy będą mogli składać wnioski. 

 

Pan Adam Paryś – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa - Właśnie zaczęliśmy 

opracowywać ankietę. Koordynatorem klastra energii Ropczycko-Dębickiego jest grupa 

DOEKO z Warszawy i ona nam przysłała ankiety dla mieszkańców oraz dla naszej gminy, 

żebyśmy przygotowali informacje co posiadamy i wtedy oni przygotują stosowne dokumenty 

umożliwiające nam wzięcie udziału w dotacjach dla klastra energii. Teraz udostępniliśmy na 

stronę internetową ankietę dla mieszkańców i są zbierane informacje odnośnie 

zapotrzebowania. 

  

Przewodniczący Rady - Myślę, że uchwała bardzo ważna, bardzo potrzebna, musimy przede 

wszystkim jako samorząd próbować dbać o nasze środowisko. Tyle się mówi o zmieniającym 

się klimacie. I to wszystko ma służyć temu żeby zadbać o to, żeby korzystać  

z odnawialnych źródeł energii, jak również o to, żeby próbować powietrze nasze,  to co 

oddychamy, żeby było czyste, żeby zostało dla następnych pokoleń, niezdegradowane 

środowisko. Na tyle na ile możemy musimy to robić i to uważam, że jest bardzo potrzebne  

i bardzo na czasie.  

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Ropczyce do 

Ropczycko-Dębickiego Klastra Energii została podjęta przy: za – 18 głosów, przeciw – 0, 

wstrzymujących się - 0. 

 

4.3 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa  

w Gminie Ropczyce na rok szkolny 2021/2022 – Dyrektor Zespołu Obsługi Jednostek 

Oświatowych – p. Stanisław Mazur. 
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Proponowana uchwała dotyczy ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Ropczyce na 

rok szkolny 2021/2022. Na podstawie ustawy o samorządzie gminnym oraz ustawy prawo 

oświatowe Rada Miejska w Ropczycach uchwala co następuje: ustala się średnią cenę paliwa 

na rok szkolny 2021/2022 w wysokości benzyna bezołowiowa 95 - 5,68 zł za litr, olej 

napędowy - 5,42 zł za litr, auto gaz - 2,61 zł za litr. Wykonanie uchwały powierza się 

Burmistrzowi Ropczyc. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Aby dokonać zwrotu 

kosztów dowozu dzieci przez rodziców własnym transportem konieczne jest ustalenie średniej 

ceny jednostki paliwa i właśnie w tym celu zgodnie z ustawą średnią cenę jednostki paliwa  

w gminie na każdy rok szkolny określa w drodze uchwały rada gminy, o co państwa proszę.  

 

Pan Dariusz Mormol – Przewodniczący Komisji ds. oświaty, kultury i sportu poinformował, że 

Komisja do spraw oświaty, kultury i sportu na wspólnym posiedzeniu w dniu 22 lipca bieżącego 

roku pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 4.3 dotyczący ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa w gminie Ropczyce na rok szkolny 2021/2022. Zgłoszona przez pana burmistrza 

autopoprawka wychodzi naprzeciw dyskusji podczas obrad Komisji do spraw oświaty, kultury 

i sportu. 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Ropczyce na rok 

szkolny 2021/2022 została podjęta przy: za – 18 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.4 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2021 

rok - Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak. 

Ta zmiana dotyczy zwiększenia dochodów budżetowych na bieżący rok 31 740 zł, jak również 

dotyczy zwiększenia wydatków naszego budżetu w bieżącym roku o kwotę 325 740 zł.  

I wyjaśnię różnicę pomiędzy dochodami a wydatkami. Projekt uchwały przewiduje również 

przeniesienie w klasyfikacji budżetowej kwoty 782 928 zł i też jedno zdanie na ten temat. 

Szczegóły mamy w tabelach. Tabela numer 1 i tabela nr 2 pokazuje, że te dodatkowe dochody, 

które określiliśmy przed chwilą na kwotę 31 740 zł to najwyższa kwota 20 000 zł pochodzi  

z wpłat rodziców za wyżywienie dzieci, głównie chodzi o przedszkola w okresie wakacyjnym, 

kwota 4 725 zł pochodzi z darowizny na rzecz  szkoły w Niedźwiadzie Dolnej, to są środki  

przeznaczone na wyposażenie tej szkoły, kwota 6 945 zł pochodzi dla szkoły numer 5 na górce 

z odszkodowania od PZU i też będzie przeznaczona na wyposażenie jakby w reakcji na straty 

poniesione z uwagi na warunki klimatyczne. Niewielka kwota 70 zł to są opłaty szkolne za 

duplikaty świadectw. I tak naprawdę sensem tego projektu uchwały jest zwiększone 

wydatkowanie. Zwiększone wydatkowanie największej kwoty 283 000 zł na wykupy gruntów. 

Ten wykup gruntów to są tereny, na które mamy decyzję ze ZRID-u, decyzję starosty, w dwóch 

przypadkach zaskarżone, dotyczą one drogi jak na komisjach już informowaliśmy. dla której 

mamy decyzją ostateczną, projekt techniczny z pozwoleniem od drogi powiatowej ulica 

Ogrodnicza do drogi gminnej Sobieskiego. To jest taki skrót drogi na Kopiec - I etap. Mam 

nadzieję, że co rok będziemy próbowali wdrażać jeden etap i tak przez 4 lata, żeby dojść  

z modernizacją, przebudową tej drogi do Gnojnicy Dolnej i być może od ronda w określonym 
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miejscu również połączyć to w ramach granicy miasta Ropczyce i wsi Gnojnica Dolna do drogi 

krajowej 94, naprzeciw krzyża, który wszyscy znamy w kierunku Sędziszowa. Również jest 

tutaj kwota darowizny dla Powiatowej Policji w Ropczycach na remonty budynku 5 000 zł, na 

wydatki związane z funkcjonowaniem tej komendy. W wielkim skrócie, czeka naszą komendę 

powiatową również uroczystość wkrótce, związana z przeniesieniem z tamtego roku, roku 

covidowego, poświęcenia sztandaru i pewne wydatki są niezbędne do poniesienia  

i zdeklarowaliśmy jako burmistrzowie, wójtowie i starosta, że w tym względzie pomożemy, 

stąd propozycja tej kwoty i do Wysokiej Rady należy decyzja. I mamy 6 000 zł, które 

zamierzamy przeznaczyć dodatkowo na dokończenie remontu budynku rotacyjnego.  

W szczegółach to są na dwóch poziomach wykonywane modernizacje sanitariatów  

i przeznaczyliśmy na to w początkowej fazie naszego roku w budżecie chyba 142 000 zł. Tą 

kwotą wypełnialibyśmy oczekiwania mieszkańców tego bloku rotacyjnego, żeby remont został 

zakończony wedle ich próśb i oczekiwań.  Skąd pochodzi cała ta kwota 325 000 zł, więc jak 

powiedziałem dochody 31 740 zł a pozostała kwota to są środki wolne z roku ubiegłego, w 

zasadzie resztkówka tych środków, można to nazwać środki pozostałe, czy nadwyżka 

budżetowa za poprzedni rok. Ostatnia tabela nr 4 obrazuje w zasadzie tylko przesunięcia  

w klasyfikacji budżetowej. To są środki jakby bieżącego roku, które są przeznaczone na 

przebudowę i budowę boisk wielofunkcyjnych między innymi przy szkole nr 1 i między innymi 

też siłowni na Czekaju. To nic nie zmienia, ta kwota to tylko uzgodnienie pomiędzy 

Ministerstwem Sportu i naszą klasyfikacją budżetową. Niewielkie zmiany, uprzejmie proszę 

Wysoką Radę o akceptację i zgodę. 

 

Radny p. Stanisław Marć – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

Rewizyjna zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej gminy Ropczyce na 2021 rok - projekt 4.4 

 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 

 

Uchwała w sprawie: zmian w budżecie Gminy Ropczyce na 2021 rok została podjęta przy: za 

– 18 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

4.5 Przedstawienie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Gminy Ropczyce na lata 2021-2031– Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak. 

Projekt uchwały 4.5 dotyczy zmian w wieloletniej prognozie finansowej naszej gminy na 

bieżące lata 2021-2031 i to jest konsekwencja poprzedniej uchwały, którą Wysoka Rada 

przegłosowała, czyli wprowadzenie wolnych środków, wprowadzenia nowych dochodów  

i wydatków. Wszystko inne jest niezmienne i ta uchwała jest w zasadzie na każdej sesji wtedy, 

kiedy dokonujemy zmian w budżecie. 

 

Brak zgłoszeń radnych do zabrania głosu. 
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Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Ropczyce na lata 2021-

2031 została podjęta przy: za – 18 głosów, przeciw – 0, wstrzymujących się - 0. 

 

5. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Spółdzielnia Mieszkaniowa w Ropczycach przekazuje 

podziękowania radnym za środki w budżecie tego roku, które umożliwiły wykonanie parkingu 

przy ulicy Seweryna Udzieli oraz panu Burmistrzowi Ropczyc i wszystkim, którzy 

zaangażowali się w wykonanie tego zadania.  

 

Radny p. Jan Rydzik - Mam dwie sprawy. Po pierwsze dzisiaj miałem telefony od 

mieszkańców, że brakuje wody na osiedlu Świętej Barbary. Nie ma tutaj pana przedstawiciela 

PUK-u i nie wiem czy to jest jakaś awaria, czy było to zaplanowane, ale nie ma żadnych 

informacji dla mieszkańców i są troszkę zniecierpliwieni. Druga sprawa, mam  prośbę do pana 

kierownika Arka. Rozmawiałem już z nim wcześniej, żeby  pismo wystosować do 

wojewódzkiego urzędu dróg a chodzi mi konkretnie o chodnik, który znajduje się na osiedlu 

od ulicy Piłsudskiego w stronę Czekaja i tam jest częściowo zrobiona kostka od dołu od ronda 

świętej pamięci pani Albiny a od góry po prostu jest asfaltowa i jest bardzo dużo dziur i tam 

mieszkańcy mi też zgłaszali, że były takie wypadki, że ktoś tam się przewrócił a najgorzej jest 

w nocy jak wracają. Tak, że mam prośbę jakby pan Arek takie pismo wystosował. Wiem, że 

były już inne sprawy i skutecznie, pozytywnie zostało załatwione.  

 

Radny p. Wojciech Róg - W imieniu swoim, przewodniczącego osiedla Czekaj oraz 

mieszkańców chciałem podziękować bardzo panu burmistrzowi za wykonanie kompleksowego 

remontu drogi gminnej równoległej do drogi powiatowej ulicy Dworcowej. To znacznie 

poprawia standard życia mieszkańców, za to mieszkańcy bardzo dziękują panu burmistrzowi  

i za to co pan burmistrz dzisiaj mówił na wprowadzeniu zmian w budżecie kolejne inwestycje 

na naszym osiedlu, inwestycja w plenerze tak, że dziękuję.   

 

Radny p. Kazimierz Mądro - Ja mam pytanie takie w sumie informacyjne. Wiemy, że była 

planowana w tym roku budowa kilku opraw lamp, lamp w sumie i jakoś to cicho jest w tym 

temacie. Czy to  będzie zrealizowane, czy to się coś przesunęło.  

 

Przewodniczący Rady - Przyłączę się również do podziękowań panie burmistrzu w imieniu 

swoim i w imieniu mieszkańców Lubziny, chciałem podziękować bardzo serdecznie panu  

i referatowi, który zajmował się modernizacją i wykonaniem nowej nawierzchni na drodze  

w Lubzinie. Na pewno to przyczyni się do bezpieczeństwa, jak również poprawi komfort życia 

mieszkańców, którzy mieszkają przy tej drodze. Bardzo serdecznie dziękuję.  

 

Burmistrz Ropczyc – p. Bolesław Bujak (Odpowiedzi, wyjaśnienia na zgłoszone sprawy różne) 

- Na pytanie pana Kazimierza Mądry chciałbym powiedzieć, że to nie kilka lamp tylko 

kilkanaście a to jest zawsze różnica, i to nie będzie kosztowało kilka tysięcy tylko ponad 

100 000 zł. Jesteśmy po przetargu, ten przetarg wygrała nasza ropczycka Elmix, bardzo dobrze, 
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niech się pieniądze kręcą wśród firm ropczyckich i sądzę, że to jest na końcowym etapie 

przetargowym tak, że jak podpiszemy umowę to myślę, że w ciągu trzech miesięcy te lampy 

powinny się zaświecić, chociaż zawsze od realizacji fizycznej do uruchomienia  

w zakładzie energetycznym, trochę czasu upływa nim się papiery poskłada na tyle, żeby 

włączyć liczniki. Jeżeli chodzi o drogi to Wysoka Rado kończymy pierwszy etap przetargowy, 

gdzie było 11 dróg w różnych miejscowościach o czym mówił pan przewodniczący w Lubzinie 

i o czym mówił pan Wojtek Róg i jeszcze tam została do wyasfaltowania chyba  droga jedna  

w Niedźwiadzie z dwóch i w zasadzie dzisiaj kładą, piękna pogoda tak, że myślę, że to się 

dobrze złoży. Bardzo trudna na pewno droga do położenia bo na wzniesieniu, wąska i kręta ale 

sądzę, że sobie poradzą i to pierwsze etapy modernizacji i przebudowy dróg z żużlowo- 

żwirowych na asfaltowe. Na drugi etap jest umowa podpisana i mamy w umowie do końca 

sierpnia. Mam nadzieję, że może do dożynek bo tak czasami próbujemy, żeby nie było jakiś 

problemów nawet z dojazdem, że ta druga partia chyba 12 dróg o ile pamiętam też będzie 

zrobiona czyli mielibyśmy mniej więcej zachowane to nasze porozumienie, że w każdej 

miejscowości jedna, dwie drogi co roku są przebudowane. A duża inwestycja to pewnie 

państwo tam gdzieś monitorujecie, na stronie Urzędu Miejskiego czy nawet na facebook-u 

puszczamy informację na jakim to jest etapie, czyli te 1,5 prawie kilometra drogi wydłużającej 

ulicę Przemysłową. Jesteśmy po przetargu, w tym tygodniu chyba o ile pamiętam w czwartek 

podpiszemy umowę na duże drugie zadanie modernizacyjne czyli ulica Brzozowa czyli jakby 

ten odcinek naszej obwodnicy jak to nazywamy północnej od ronda świętej pamięci pani 

Kurasiowej do drogi 94 w Brzezówce i mamy zamknięty, zmodernizowany cały ciąg wraz  

z niezbędnymi chodnikami,  pewno następne mam nadzieję 15 - 20 lat kłopotu nie będzie. Tutaj 

pan Jan Rydzik mówił o odcinku chodnika przy drodze wojewódzkiej. Tak, to jest zakres drogi 

wojewódzkiej ale jeszcze raz informuję Wysoką Radę, że województwo jako właściciel  

i chodników i dróg wojewódzkich jest pasywny, jeżeli chodzi o takie przebudowy, czy budowy 

dróg, już nie mówię dróg ale chodników przy drogach wojewódzkich. Oni ustalili taki 

regulamin i w ogóle wójtowie, burmistrzowie nie mieli możliwości zgłaszania tak, nie. Wedle 

tego regulaminu jest tak, że wszelkie chodniki i projekty robi gmina dla której jest do budowy 

chodnik, przebudowa czy budowa to musimy wyłożyć 50% to oni drugie 50%. Być może uda 

się to zakwalifikować jako remont. Od kilku lat domagamy się przebudowy tego odcinka drogi 

wraz z chodnikiem, drogą rowerową, to w tym obszarze w zasadzie już standard powinien być 

a mamy kłopoty. Pewnie gdyby to była ulica miasta to byśmy dawno sobie z tym odcinkiem 

drogi od ronda pani Kurasiowej do skrzyżowania z obwodnicą już poradzili a tak to prosimy 

kilka lat, prosimy i właściciel - województwo, radni wojewódzcy słuchają, przecież niedawno 

była dyskusja na ten temat, pokazywaliśmy zdjęcia, natężenie ruchu i idzie to jak po grudzie. 

Jak jestem przy głosie panie przewodniczący to chcę poinformować, że przed państwem są 

grube tomy Samorządu Podkarpackiego 30 lat 1990-2020 z okazji jubileuszu. To była cena 

promocyjna, myśmy zamówili tyle sztuk, żeby wystarczyło dla każdego z państwa radnych jako 

promocja na jubileusz 30-lecia samorządu. Informacja o każdej gminie, informacja ze 

wszystkich kadencji radnych, wójtów, burmistrzów, prezydentów naszego województwa  

i  kilkadziesiąt zdań, jakieś zdjęcia. Przyda się to dla dzieci, wnuków, dla nas też przypomnieć 

sobie kto w pierwszej kadencji był radnym, którzy jeszcze radni są tymi radnymi z tych 
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pierwszych kadencji, chyba są tacy, to 30 lat historii samorządu, więc proszę przeglądnąć. 

Oczywiście starczy nam również dla kierowników referatów, żeby i oni pamiętali, że historia 

samorządu to 30 lat i póki co samorząd trwa. Trudno jest w obecnych latach ale miejmy 

nadzieję, że utrzymamy jako wszyscy w Polsce samorządowcy tą samorządność samorządu a 

nie damy się zepchnąć do roli typowej administracji, co powolutku nam grozi ale jeszcze 

całkiem nie nastąpiło. Bardzo dziękuję, gdyby były jeszcze jakieś pytania to ja  

i kierownictwo gminy jesteśmy do państwa dyspozycji.  

 

6. 

Przewodniczący Rady: Z ustawy o samorządzie gminnym wynika obowiązek podmiotu 

dokonującego analizy oświadczeń majątkowych przedstawienia radzie gminy do 30 

października informacji o osobach, które nie złożyły oświadczeń lub złożyły po terminie, 

nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach wraz z ich opisem  

i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, działaniach podjętych  

w związku ze stwierdzonymi nieprawidłowościami. Informacja przewodniczącego Rady 

Miejskiej z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Miejskiej w Ropczycach według 

stanu na dzień 31.12.2020 roku. Wszyscy radni, to jest 20 radnych złożyli oświadczenia do 

przewodniczącego Rady Miejskiej w ustawowym terminie to jest do 30 kwietnia 2021 roku. 

Dostrzeżone oczywiste pomyłki, pominięcia i tym podobne zostały wyeliminowane. Na 

podstawie przysługujących uprawnień do analizy nieprawidłowości nie stwierdzono. Drugie 

egzemplarze oświadczeń zostały przekazane do Urzędu Skarbowego w Ropczycach. W dniu 5 

lipca bieżącego roku wpłynęła informacja z Urzędu Skarbowego w Ropczycach. Naczelnik 

Urzędu Skarbowego w Ropczycach przedstawia informację z analizy oświadczeń radnych  

i tutaj u dwóch radnych stwierdzono nieprawidłowości. Szczegóły mają państwo w e-sesji i są 

oni zobowiązani do złożenia wyjaśnień. Naczelnik Urzędu Skarbowego przedstawia również 

informację z analizy oświadczenia Burmistrza Ropczyc i przewodniczącego Rady. W tych 

oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości.  

 

7.  

Przewodniczący Rady zamknął 36 sesję Rady Miejskiej w Ropczycach.  

 

Protokolanci - opracowanie:  

Elżbieta Klimek inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich,  

Bernadeta Cholewa inspektor w Referacie Spraw Obywatelskich. 

 

 


